

**Certificate on the Amendment of the Articles of Association
Of Al Ramz Corporation Investment and Development (Public Joint-Stock Company)**

After the perusal of:

- Federal Law No. 2 of 2015 Concerning Commercial Companies, and
- The amendment of the Articles of Association of Al Ramz Corporation Investment and Development (Public Joint-Stock Company) approved by a special resolution of the general assembly of the shareholders held on 12/03/2019, including the approval of only the amendment of Article 49-2 of the Articles of Association of the Company, according to the minutes of the said meeting received from the Company and
- Based on the request submitted by Al Ramz Corporation Investment and Development (Public Joint-Stock Company) to issue a certificate on the amendment of the Articles of Association of the Company according to the provisions of the Law,

It is hereby resolved that:

Article (1)

Article 49-2 shall be amended to read as follows:

“Article 49-2:

“2- Up to ten percent (10%) of net profits shall be set aside as a reward of the directors, after deducting depreciations and reserves.”

Article 2

This Certificate shall be published in the Official Gazette and shall enter into force as of the date of its issuance and the concerned market shall be notified hereof.

Dr. Obaid Saif AlZaabi
Chief Executive Officer



أشهد بصفتي مترجماً قانونياً مرخصاً من وزارة العدل ، بصحة الترجمة الواردة أعلاه
As a legal translator duly licensed by the Ministry of Justice, i hereby attest to the correctness of the above translation

شهادة
بإعلان تعديل النظام الأساسي
لشركة الرمز كوربوريشن للإستثمار والتطوير (شركة مساهمة عامة)

بعد الاطلاع ،،،
على القانون الاتحادي رقم 2 لسنة 2015 بشأن الشركات التجارية.
وعلى تعديل النظام الأساسي لشركة الرمز كوربوريشن للإستثمار والتطوير (شركة مساهمة عامة) والذي أقرته الجمعية العمومية للمساهمين بقرار خاص والمنعقدة قانوناً بتاريخ 2019/03/12 والتي تضمنت الموافقة على تعديل المادة رقم (2/49) من النظام الأساسي للشركة دون غيرها وذلك بموجب محضر الاجتماع الوارد من الشركة.
واستناداً للطلب المقدم من شركة الرمز كوربوريشن للإستثمار والتطوير (شركة مساهمة عامة) لإصدار شهادة بإعلان تعديل النظام الأساسي للشركة طبقاً لأحكام القانون.
تقرر ما يلي:

مادة (1)

يُعدل نص المادة (2/49) ليصبح على النحو التالي:

المادة (2/49):

"2. تخصص نسبة لا تزيد عن عشرة بالمائة (10%) من الأرباح الصافية كمكافأة لأعضاء المجلس وذلك بعد خصم الاستهلاكات والاحتياطيات."

مادة (2)

تُنشر هذه الشهادة في الجريدة الرسمية ويُعمل بها من تاريخ صدورها ويتم إخطار السوق المالي المعني بها

د. عبيد سيف الزعابي
الرئيس التنفيذي

التاريخ: 2019/04/24

